
Ludzas pilsētas Iedzīvotāju padomes sēdes 

PROTOKOLS Nr.4 

 

Ludzā, 2025.gada 25.aprīlī 

Sēde atklāta plkst. 16:10 

Sēdē piedalās: 

Ludzas pilsētas Iedzīvotāju padomes locekļi: 

- Jānis Romancāns; 

- Marika Čerņavska; 

- Lilija Šeršņova; 

- Arnis Pudans; 

- Inna Grigale; 

- Fridijs Bokišs.  

Ludzas novada pašvaldības pārstāvji: 

- Ludzas novada pašvaldības Ludzas pilsētas Iedzīvotāju padomes koordinējošā persona 

Ilona Mekša. 

Ludzas pilsētas iedzīvotāji: 

- Vārds,Uzvārds; 

- Vārds, Uzvārds. 

Sēdē nepiedalās – Ludzas pilsētas Iedzīvotāju padomes locekle Sandra Vorkale,. 

Sēdi vada – Ludzas pilsētas Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieks Jānis Romancāns. 

Sēdi protokolē – Ludzas pilsētas Iedzīvotāju padomes locekle Ilona Seņkova. 

Sēdes darba kārtība: 

1. Plānotie Ludzas novada projekti 2025.gadā un to izmaksas; 

2. Iepriekšējās sēdēs izskatītie jautājumi un to virzība; 

3. Pilsētas parku un skvēru apzaļumošana. 

4. Priekšlikumi, ierosinājumi un citi jautājumi. 

Sēdes laikā izskatītie jautājumi: 

1. Iepriekšējās sēdēs izskatītie jautājumi un to virzība. 

Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieks Jānis Romancāns iepazīstina klātesošos ar 

sapulces darba kārtību un uzsāk sapulci ar to, ka pēc viņa domām starp pašvaldību un iedzīvotāju 

padomi nav normāla dialoga. Mēs jautājumu aktualizējam, bet atgriezeniskās saites nav. Ņemam 

par piemēru kaut vai šīs dienas darba kārtības jautājumu par parku un skvēru apzaļumošanu. No 

pašvaldības puses netiek pat pajautāts, kas tieši jūs interesē, puķes klumbās vai krūmi parkā. 

Saistošajos noteikumos pamata moments ir dialogs starp pašvaldību un iedzīvotājiem, bet mūsu 

gadījumā rodas sajūta, ka jautājumi aiziet kaut kur kosmosā.  

Konkrēts gadījums. Jautājums par miskašu uzstādīšanu, ierosinājām jau duvus mēnešus 

iepriekš. Tas ir tik vienkārš, primitīvs jautājums, vai tiešām tas ir jārisina divus mēnešus.  

I.Mekša: pašvaldība nevar nopirkt miskastes, kur grib un kad grib. Ir jāveic iepirkums, uz šo 

brīdi iepirkuma par saimniecības preču iegādi nav. 

 

J.Romancāns: mēs netīšām novirzījāmies no darba kārtības. Pedāvāju tad pabeigt ar otro darba 

kārtības jautājumu un tad atgriezties pie pirmā.  

Otrais jautājums, kurš tika izskatīts iepriekš, bija par sēnītes atjaunošanu pludmalē „Radziņš”. 

No izpildirektora S.Jakovļeva atnāca atbilde, ka tiek izvērtēts, vai ir vērts remontēt salūzušo sēnīti. 



I.Mekša: jā, tika sastādīta tāme un šobrīd tiek vērtēts, kas ir lietderīgāk, atjaunot veco vai 

uzstādīt jaunu sēnīti. 

J.Romancāns: divi mēneši, Ilon, tas jārisina divi mēneši? 

 

J.Romancāns: nākamais jautājus ir pa informatīvā stenda uzstādīšanu pie poliklīnikas. Pagājušā 

Iedzīvotāju padomes sēdē I.Mekša atbildēja, ka neko neazina par šo jautājumu. Izskatās, ka arī šinī 

bija tas pats, jo atbildība par šī jautājuma risināšanu tika novirzītta uz Iedzīvotāju padomi, pasakot, 

ka Iedzīvotāju padomei javeic aptauja, pēs kuras konkrēti jāpasaka, kurā vietā iedzīvotāji grib 

redzēt šo stendu. 

 

Jautājumā par telpām kopienu vajadzībām I.Mekša informēja, ka zāli skolā nedrīkstēs lietot līdz 

23.03.2030., bet Dienas centra telpas nedrīkstēs izmantot citām vajadzībām, izņemot projektā 

paredzētajām, līdz 2026.gada beigām. 

 

2. Plānotie Ludzas novada projekti 2025.gadā un to izmaksas.  

I.Mekša informē Iedzīvotāju padomi par atbalstītajiem un plānotajiem projektiem Ludzas 

novadā un to izmaksām.  

I.Seņkova uzdeva jautājumu, kad varētu būt ieplānots lifts pašvaldības ēkā, uz ko I.Mekša 

atbildēja, ka lifts pašvaldības ēkā nav neoieciešams. Priekš tiem, kuriem nav iespēju pacelties pa 

trepēm, ir KAC, atsevišķa istaba 1.stāvā, ja grib piedalīties domes sēdēs, var pieslēgtes attālināti. 

Ja kāds grib runāt personiski, mēs, speciālisti, varam no nokāpt no otrā, trešā vai ceturtā stāva un 

parunāt. 

Pilsētas iedzīvotāja: tā nedrīkst runāt, kā jūs runājat. Jūs runājat ļoti aizskaroši, sanāk, ka mums 

taciņu parkā vajag, bet ja cilvēks nejūtas kā cilvēks un nevar tikt tur kur grib tikt, tam nav nozīmes. 

Jums ir svarīgāks projekts, nevis cilvēks 

 

3. Pilsētas parku un skvēru apzaļumošana.  

J.Romancāns:nāk pavasaris, bet pie mums neredz, ka kaut kas tiek darīts apzaļumošanas jomā. 

Lai nesanāk tā, ka citās pilsētās jau viss ir puķēs, bet pie mums vispār nekas nav darīts. 

I.Mekša: parku un skvēru apzaļumošana ir nodota SIA „Ludzas Apsaimniekotājs” ziņā. 

Iedzīvotāju padfome nolemj uz nākaamo sēdi uzaicināt SIA „Ludzas Apsaimniekotājs” 

pārstāvi, lai saņemtu atbildes šinī jautājumā. 

 

4. Priekšlikumi, ierosinājumi un citi jautājumi.  

J.Romancāns: mums bija jautājums, kas ir atbildīgs par ceļa zīmēm, par vienvirziena ceļiem. 

I.Mekša: atbildi jums rakstiski sniedza I.Isakovičs. Lēmums par Biržas ielu tika pieņemts 

13.12.2014., bet par Stroda ielu 08.06.2015. 

J.Romancāns: mūsu priekšlikums bija kādai no šīm ielām atcelt vienvirziena kustību, bet pēc 

tam izrādījās, ka šis process jau ir uzsākts jau bez mums. 

I.Mekša: jā, bija veikts ceļu audits un viens no priekšlikumiem bija divvirzienu kustības 

atvēršana Stroda ielai.  

J.Romancāns: jā, labi, bet kad Stroda ielas iedzīvotājs, kuru neapmierina divvirzienu kustības 

atvēršana stroda ielā, griezās pašvaldībā, lai noskaidrotu, kurš šo jautājumu izlēma, viņam tika 

atbildēts, ka to izlēma Iedzīvotāju padome. Tad jautājums ir par dialogu un attieksmi. Jautājums 

jau bija izlemts pirms mums, bet atbildība par tā izlemšanu uzvelta mums. Ir ļoti ērti pašvaldībai 

neērto jautājumu novirzīt tā it kā tas bija Iedzīvotāju padomes ierosinājums, jo šinī gadījumā 

pašvaldība izskatās smukāk. Ta rīkoties kā minimums ir neētiski. 

Tagad par Latgales un Rekašova ielu krustojumu, tur kur mums ir veterinārā klīnika. Tur  

cilvēkiem ir jābūt īpaši uzmanīgiem, jo no Rekašva ielas puses uz bijošo pasta pusi nav zīmes 

„Apstāties aizliegts”, bet ir nepārtrauktā līnija, kuru daudzi nepamana. It kā tālāk var stāvēt, bet 

var stāvēt, tur kur šī līnija beidzas. Ņemot vērā, ka uz trieni brauc cilvēki, kuri ved uz klīniku savu 

slimo dzīvnieku, līdz ar to ir stresā, viņi palaiž garām šo momentu. Zīmes nav ne no vienas, ne no 

otras puses, nepārtarukto līniju nepamana un uzskata, ka stāvēr drīkst. Vadoties tikai pēc tā, ka 



nav uzstādītas zīmes, daudzi tur apstājas un tāpēc mūsu pašvaldības policija uz turieni pastāvīgi 

piebrauc. Tā ir cilvēku apzināta maldināšana un tā tam nav jābūt.  

  

 

 

Nākamā sēde plānota 2025.gada 25.maijā, plkst. 17:30 (norises vieta tiks precizēta). 

Sēdi slēdz plkst. 18:00 

 

Ludzas pilsētas Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieks J.Romancāns 


